

Alte Drucke

**Ep[isto]la diui Pau=||li ad Romanos ab Egidio delpho
sa=||cræ theologiae p[ro]fessore clarissimo
de=||ca[n]tata. In cuius com[m]e[n]dationem est || ...**

Delphus, Egidius

[Paris], [16. Jh.]

De excellentia Beati Pauli apostoli.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-150434

De excellentia Beati Pauli apostoli:

In laudem diuinarū beatissimi Pauli epistolarū:
Egidius Delphus.



Dico vti radios immittit i oia claros:
Paulus itē scriptis fulget i orbe sacris
Vis vitā moresq; pios agnoscere pure
Quovl ames quēuis ordie: q; ve deū
Seu priuatus agas: seu publica munera tractes.
Deniq; quisquis eris: norma decora patet.
Hic virtutis honos ingenti attollitur arte:
Hic præmitur q̄tum dedecet: omne scelus.
Quid spes discas: fides quid possit: & iclyt ardor:
Gratia quæ fertur: gloria quāta manet.
Quid magis egregium: quid verius arte sub vlla:
Q; vel apostolica regula ducta manu!
Nam Christo scribente nichil: scriptoribus almis
Se totum exhibuit spiritus ille sacer.
At Paulus: Lucasq; comes virtute loquendi
Eminet: vt possit suauius esse nihil.
Ille quidem solus surreptus ad vltima coeli
Culina: conspexit gloria quāta dei.
Hinc potes archani mysteria discere summi:
Qualia nec melius lingua referre queat.
Aduersosq; potis fidei vicisse magistros:
Vaniloquæ sophiæ cuncta nefanda teres
Aeternumq; voles sanctis hæreere libellis:
Ferre crucem Christi (corde gemente) del.
Ergo age: perpetuus ne te male torqueat ignis:
Effice quæ tradit Paulus: erisq; probus.